
 

 

Fie: ”Uden musik ville livet være en fejltagelse – uden jer ingen HSO” 

 

 

 

 

 

HSO Bestyrelsesmøde den 29.10.24 
 

  

Deltagere: Iben, Frederik, Johannes,  

Nanna, Louise, Anders, Vivi, Kirsten, Lone, Fie, Christina 

Afbud: Esben, Ulla, Simon 

 

Dagsorden:  

Fies punkt 

Der er kommet et nyt orkestermedlem: Eva Gode, der spiller saxofon 

Cajsa og Carla er nu på orlov 

 

Ungebestyrelsens punkt 

Ungebestyrelsen har planlagt og fortæller om aktiviteter ifbm kommende øveweekend. Tema: ”Ups 

jeg er gået forkert”. Der er givet grønt lys til at ungebestyrelsen bruger lidt penge.  

 

Kommende arrangementer 

 

- Øveweekend i Søvind 2.+3. november 

Mødes kl.9.30 Hovedgård skole. Louise udarbejder program for weekenden. 

Kirsten sørger for brandalarmer. 

Bestyrelsen planlægger en samarbejdsøvelse lørdag eftermiddag (Louise og Kirsten). 

 

- Julekoncert. Gameplan og status, herunder fordeling af sponsorer 

Uafklarede områder: Lån af bil, leje af ting ved festgården, lån af scene ved gymnasiet 

(Vivi). 

Anders og Esben snakker sammen om de første punkter og koordinerer. 

Vi må gerne låne klublokalet til efterfest. Kirsten laver flyer om efterfest til naboer. Naboer 

tilbydes billetter til koncerten. 

Louise laver oversigt over opgaver, som de unge mennesker kan melde sig på. 

Der stilles forslag om at bruge de gamle trommer fra kælderen i udsmykning (scenepynt?) 

Sponsorer fordeles. Esben melder snarligt en deadline ud for hvornår sponsorer skal være 

kontaktet. Esben opdaterer skemaet (der lige nu er lidt rodet, dem der ikke står ansvarligt 

navn på for nuværende slettes, og der er kommet nye til).  

Christina sender ”opskrift” på, hvad der siges til sponsorerne. 

 

- Generalforsamling 2025  

På valg: 

Louise Mogensen, genopstiller ikke 

Ulla Søndergaard, genopstiller 

Vivi Skou Andersen, genopstiller 

Suppleanter:  

Kirsten Middelbo, genopstiller ikke 

Lone Illemann, genopstiller ikke 

Revisor: Keld Mogensen, genopstiller 



 

 

Fie: ”Uden musik ville livet være en fejltagelse – uden jer ingen HSO” 

 

 

 

 

Revisorsuppleant: Jakob Jakobsen, genopstiller 

 

Aftale med ‘OK’ ved Anders 

Vi har fået sponsorpenge 

 

Udlandstur 2025 

Fie undersøger muligheder i Prag. Har undersøgt muligheder i Schweiz. Ungebestyrelsen har 

undersøgt orkestermedlemmernes holdning til en kombi-tur Burgsteinfurt og anden europæisk by. 

Holdningen er umiddelbart ikke at blande de to ture. 

Det besluttes, at vi stiler mod Burgsteinfurt tur til Kr.Himmelfart 2026 (14.maj). 

 

Uniform. Langsigtet plan og strategi ved Lone og Louise 

Der stilles forslag om at skifte fra hvide uniformsbukser til sorte bukser i stil med habbitbukser eller 

lignende med pressefolder. Diskussion af dette. Snakken går på at hvert orkestermedlem selv skal 

sørge for dette. Kommende bestyrelse skal tage stilling til dette.  

 

Plan for sidste del af oprydning i kælder herunder instrumentforsikringen 

Der skal i snarlig fremtid laves et overblik over instrumenter i kælderen (i samarbejde med Fie), så 

der også kan være overblik i forhold til forsikringen 

 

Eventuelt 

Forespørgsel vedr. ønske om at HSO kan spille til en 60 års fødselsdag den 2/11 i Hovedgård. Det 

behandles på mødet, bliver svært efterkomme. Vi kan optage en video til den øveweekend vi har i 

Søvind den dag, som kan sendes til fødselaren 

 

Næste bestyrelsesmøde  

19.11.2024 Kirsten har forplejning med 

 

 

Dato Arrangement Noter  
   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


